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Już jutro Roma zmierzy się na Stadio Olimpico, w inauguracyjnym meczu

Ligi Mistrzów, z CSKA Moskwa. W związku z tym, wywiadu dla AS Roma

Match Program, udzielił Miralem Pjanic.

 

Czego potrzeba do dobrego występu w rozgrywkach? 

- Potrzebna jest skuteczność i maksymalna koncentracja. Mecze są na wysokim

poziomie i nie można niczego popsuć, gdyż zapłaci się za to od razu! W każdym

meczu trzeba dać z siebie sto procent, z maksymalną uwagą.

 

Twój najlepszy mecz na turnieju?

- Najbardziej ze wszystkich pamiętam mecz 1/8 finału przeciwko Realowi Madryt.

Zdobyłem gola na Bernabeu, wyjątkowym stadionie. Mój wyrównujący gol pozwolił

Lyonowi na awans do ćwierćfinału.

 

Co sądzisz o grupie E?

- Mamy świetną grupę na bardo wysokim poziomie. Nie tylko Bayern i Manchester

City są mocnymi drużynami, ale również CSKA Moskwa jest groźnym przeciwnikiem.

To dla nas ciężka grupa, jednak wierzymy w siebie. Jesteśmy pewni, że możemy

powiedzieć swoje.

 

Na inaugurację zmierzycie się z CSKA Moskwa. Jakiego meczu się

spodziewasz?

- CSKA jest zespołem, który znamy mniej w porównaniu do pozostałej dwójki, która

nie posiada takiego samego kalibru, ale grają dobrze i musimy ich brać na serio! Są

mistrzami Rosji, ligi, która stała się bardzo konkurencyjna. Jestem pewien, że mecz

będzie trudny.

 

Dobre rozpoczęcie będzie ważne, zwłaszcza że pierwszy mecz jest na

Olimpico...

- Musimy i chcemy zacząć od zwycięstwa. Ciężko pracujemy, aby sezon był
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sezonem sukcesu, naszym celem jest wzniesienie trofeum. Dam z siebie maksimum

swojej drużynie i chcę być w stu procentach skoncentrowany w każdym meczu.

Chcę coś wygrać z Romą w tym sezonie. Jestem bardzo zmotywowany.

 

Jak bardzo jest potrzebne wsparcie kibiców w domowych meczach? 

- Nasi kibice są fantastyczni i wiem, że nam pomogą, nie tylko w Lidze Mistrzów, ale

również w Serie A. Gra na pełnym Olimpico jest zawsze wspaniałym uczucie.

 

 

Macie więcej meczów w porównaniu do poprzedniego sezonu. Już ten

miesiąc będzie bardzo intensywny: w jaki sposób macie zamiar pokierować

meczami, które są tak blisko siebie?

- Mammy dużo meczów, gramy co trzy dni. Będzie ważne, aby cały zespół się

przykładał i dawał maksimum. Musimy pozostawać skoncentrowani na meczu, w

którym gramy, nie myśląc o kolejnym spotkaniu. Musimy podchodzić do każdego

meczu pojedynczo, również mentalnie. Wszyscy gracze kadry będą użyteczni w

trakcie sezonu i będą mogli pomóc.

 

W jaki sposób będzie naładowywał baterie Miralem Pjanic?

- Przygotowuję się jak najlepiej mecz po meczu, szukając koncentracji. Bardzo

ważny jest dla mnie dobry odpoczynek, przebywanie z rodziną i z moim malutkim

dzieckiem. Nie ma lepszego naładowania akumulatorów niż to.
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